
FREDERICIA KOMMUNE 

 

TILSYNSSKEMA 
JOURN.NR. 

14/6343 

Foreningens navn: Fredericia Bueskytteklub 

Tilsynsstedets adresse: Fredericia Idrætscenter, Vestre Ringvej 100, 7000 Fredericia. 

Kontakt person:  Tage Rasmussen                                    Tlf. nr.:  

Dato for tilsynet: Torsdag d. 13.11.2014                          Klokkeslet: kl. 16.00-17.30 

Navne på repræsentanter fra foreningen, som deltager i tilsynet:  

Tage Rasmussen (formand) og Per Borg (kasserer) ved tilsyn af de udendørs bueskydningsbaner. 

Ved tilsynet i den indendørs bane deltog også Finn Larsen og Jens Lind samt revisoren Annisette 

Larsen og et enkelt medlem Tommy Bindsbøl.  

________________________________________________________________________________ 

Liste over bestyrelsesmedlemmer: 

Formand    Tage Rasmussen   

Næstformand   Finn Larsen 2formand@fredericiabueskytteklub.dk 

Besty,medl    Jens Lind   

Sekr    Hans Madsen   

Kasser    Per Borg kasser@fredericiabueskytteklub.dk 

 

Senest kendte årsregnskab vedlagt 

________________________________________________________________________________ 

1. Tilsluttet SIF / BUS: Ja i SIF 

2. Foreningens hjemmeside og eller facebook: Hjemmeside: 

http://www.fredericiabueskytteklub.dk/  

3. Primære aktiviteter: Bueskydning. Klubben er fra 2010. 

4. Åbningstid / Aktivitetstimer: Skyder mandag, tirsdag, onsdag og torsdag. De har Skydning 

fra 17.30. Medlemmerne kommer og skyder de dage, hvor det passer dem. Der er i 

gennemsnit 12 skytter pr. dag. Nogle gange er de op til 25.  

5. Antal medlemmer/deltagere i foreningen: 50. 

6. Antal medlemmer/deltagere tilstede ved tilsynsbesøget: 7 (vi kom lidt tidligt). 

7. Foreningens udvikling, herunder om der er stigning eller fald i antal medlemmer: Stiger støt. 

8. Er der hold/aktiviteter foreningen ikke har fået op at stå i denne sæson, hvis ja hvorfor: Nej.  

9. Kontingent (for forskellige aldersgrupper/hold): Pr. halvår: Ungdom (u. 15) 400 kr., junior 

(u. 19) 500 kr., senior 600 kr. og bueleje 250 kr. pr. halvår.    

10. Udvikling i foreningens økonomi over de sidste tre år: positiv. Det går godt. 
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11. Kommunale tilskudsforhold for foreningen: ok, men de vil selvfølgelig gerne have flere 

penge til de unge. Men mere vigtigt med mere træningstid.  

12. Nuværende udfordringer for foreningen:  

 Primært mere træningstid og prisen for lokalerne. Lokalerne i FIC er ikke ret store, når 

de er 35 medlemmer. Lokalerne er dyre for klubben i forhold til klubbens størrelse.  

 De kunne godt være i en alm. Hal i vinterperioden, hvor de mangler plads, men det vil 

kræve nogle muligheder for opbevaring af materialer i hallen eller i forbindelse med 

den. Manglen på større lokaler begrænser både antallet af medlemmer og muligheden 

for de meget dygtiges videreudvikling.  

 De ville gerne have haft fuld brugsret til de kælderlokaler de er i, og tilbød FIC 20.000 

kr. for det, men det ville FIC ikke. Bueskytteklubben betaler 77 kr. i timen for lokalet. 

De bruger ca. 21.000 kr. i lokaleleje pr. år, og det er kun dem der kommer. 

13. Samarbejde med Fredericia Kommune og andre: Samarbejde med FIC, Madsby Legepark, 

Feriesjov, Dansk handicaps idrætsforbund og klubben har selv deltaget i Fredericia Tallship. 

14. Foreningens fremtid og ønsker: En skyttehal.  

15. Bemærkninger:  

 De har en pavillon uden vand og el ved deres udendørs skydebane mellem FIC (bag 

stadion) og Madsby Legepark. De har også en container lidt væk. Begge dele kan fjernes 

med det samme, de er bare klodset op, derfor har de ikke haft brug for byggetilladelse til 

det. Det er på Madsby Legeparks område. De har et godt samarbejde med Madsby 

Legepark.  

 De vil meget gerne have en pavillonen mere ned til den de har og trukket el derned. 

Deres nuværende pavillon er helt fyldt om med materialer.  

 De har også skydelokaler i FIC i kælderen i den gamle skydebane bag/under hal 1.  

 De havde et rigtig godt DM stævne i 3D skydning, og klubben er meget glæde for den 

økonomiske støtte de fik af Fredericia Kommune og andre sponsorer. De har bl.a. købt 

3D dyr for 70.000 kr. til stævnet. 

 Vil gerne have en ny hal til bueskydning. Skiverne er ret tunge, så det vil være ret svært 

at slæbe dem frem og tilbage ligesom bordtennisklubben gør. Der skal være et lokale til 

udstyr eller også skal det kunne hænge på væggen og lukkes af, når det ikke bruges. 

 Der er rigtig mange medlemmer der er gode til at hjælpe med forskellige ting. Mange 

kompetencer i klubben.  

 De har skytter der gerne vil skyde på højt niveau, men det kræver bedre/større 

faciliteter.    

 De har søgt om at få et skilt sat op, hvor der henvises til bueskydning (under skiltet til 

idrætsbørnehaven), men det er blevet afvist. Det er særligt en udfordring når der 

kommer gæster udefra. Mange andre klubber har det.  



 

 

 

 

 

 

 

Tilsynsbesøget er foretaget af nedenstående medlemmer af Folkeoplysningsrådet og af Kultur, 

Idræt & Turisme 

 

Fredericia, den    

 

 

-------------------------------------------    -------------------------------------------         

Niels Middelbo, Folkeoplysningsrådet                      Birgitte L. Jakobsen, Kultur, Idræt & Turisme 

 

 


